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VERSLAG INTERRADENOVERLEG 9 MEI 2023 

 

Aanwezig: Els De Greef (cultuurraad - gedeeltelijk), Carmen De Rudder (GROS), Erwin Gysens 

(mobiliteitsraad), Gilberte Marchand (seniorenraad), Pieter Muyldermans (schepen), Sofie Raveyts 

(Jeugdraad), Chris Vanderlinden (milieuraad) en Annick Van Herwegen (verslag)  

Verontschuldigd: Lars De Laet (Gecoro), Rob Onderwater (Sportraad) en Jan Van Assche (RLE) 

Afwezig: Marion Van Moorsel (bibraad) 

Gasten: Kaat Goris (afdelingshoofd ruimte) en Ben Holderbeke (diensthoofd Vrije Tijd) 

 

Start: 19u30   

Locatie: zaal ’t Roth (gelijkvloers)– GC Felix Sohie 

 

Agenda 

 

1. Terugkoppeling vorige vergadering  (07/03/2023) 

Met schaamrood op de wangen, is het Annick niet gelukt om het verslag van de vorige 

vergadering af te werken. Beide verslagen worden afgewerkt en bezorgd zodat ze samen 

geagendeerd kunnen worden ter kennisgeving voor CBS en vervolgens op de website 

gepubliceerd kunnen worden. 

 

2. Toelichting rond wijzigingen binnen werking gemeentelijke diensten 

2.1. Toelichting werking afdeling Ruimte (Kaat) 

- De presentatie is in bijlage toegevoegd.  

- Bewaken dat de span of control voor de leidinggevenden/diensthoofd niet te groot wordt.  

- De samenwerking met Haviland wordt door het invullen van de vacatures geleidelijk aan 

verder afgebouwd. De expertise wordt vooral intern verder opgebouwd wat de organisatie 

ten goede komt, het maakt ons minder afhankelijk van derden.  

- Opvallend dat er momenteel wat minder omgevingsvergunningen zijn. Vermoedelijk zijn de  

gestegen energieprijs en het tekort aan materialen hiervan mee de reden.  

- Inzoomend op het takenpakket van Karel Rowies, Karel startte op 1 mei. Hij stuurt zowel de 

logistieke medewerkers als de poetsmedewerkers aan. Zowel van de gemeente als van het 

OCMW. Het takenpakket van de logistieke medewerkers zal o.a. bestaan uit 

maaltijdbedeling, logistieke taken voor evenementen en andere zaken, beheer van het 

volledige patrimonium via structureel onderhoud en permanentie.  Sinds de 

conciërgefunctie stopte in 2021 is er geen permanentie meer voor gebruikers van de 

gemeentelijke infrastructuur buiten de kantooruren. Als er iets is, weet de gebruiker niet 

waar hij terecht moet en nu wordt gebeld naar de personen van wie men een 

telefoonnummer kent (mws ruimte en vrije tijd, schepenen,…). Dit is uiteraard geen service. 

Het is de bedoeling om met de logistieke mws een permanentiedienst op te zetten.  

- Uiteraard is het momenteel een transitieperiode: veel nieuwe medewerkers en nieuwe 

functies, alles moet uitgewerkt en uitgebouwd worden. Dit zal even tijd vragen en bovendien 

mogelijk ook wel wat “trial and error”.  
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- Vanuit het interraden geeft men volgende aandachtspunten/bedenkingen mee: 

o Graag voldoende transparantie en aandacht voor de contactpunten voor de burger 

zowel fysiek als digitaal en telefonisch. Kaat laat weten dat elke dienst nu al een 

mailadres heeft vb. omgeving@hoeilaart.be zodat een mail niet blijft steken als een 

medewerker afwezig is. Maar niet iedereen kan op de website kijken dus zeker 

zorgen voor iets fysieks. Eventueel geregeld in een aparte publicatie waar en 

wanneer de burger terecht kan. 

o Zelfs met de invulling van de vacatures zijn er heel veel taken voor de Technische 

Dienst en toch een beperkt aantal medewerkers. Opletten dat niet teveel zaken 

uitbesteed worden zoals vroeger met vb. de Waterdienst.  

o Fijn dat er werk gemaakt wordt van de troostplek!  

o De gemeente dient voldoende controle uit te voeren op werken die door externen 

(vb. nutsbedrijven) gedaan werden. Na de werken gooien zij alles toe maar na 

verloop van tijd zijn er putten en verzakkingen. Gemeente dient dit dan te herstellen.  

o Het personeel is het kapitaal van de gemeente! Belangrijk om hier sterk op in te 

zetten en de medewerkers goed te ondersteunen zodat zij op een goede manier hun 

werk kunnen doen. 

 

2.2. Toelichting werking afdeling Vrije Tijd (Annick) 

- De presentatie is in bijlage toegevoegd.  

- Door de reorganisatie en het feit dat de zaalwachters sinds 1 mei logistieke medewerkers 

zijn die binnen de afdeling Ruimte werken, verkleinde het team Vrije Tijd. Hierdoor is er geen 

afdelingshoofd meer nodig en was het logisch om het team door een diensthoofd te laten 

aansturen. Dit naast het bestaande diensthoofd voor de bib. Daarnaast stopt de opdracht 

van het interim-afdelingshoofd op 30 juni en is het huidige afdelingshoofd nog verder ziek. 

Met haar was er een gesprek, zij neemt verder de tijd die nodig is om te herstellen en als het 

terug mogelijk is om het werk te hervatten zal met haar naar een gepaste plek binnen het 

bestuur gekeken worden. Om continuïteit in aansturing van het team te garanderen, werd 

een tijdelijke interne vacature opengezet voor diensthoofd. Op termijn zal deze functie 

definitief open verklaard kunnen worden.  

- Het onthaal van Vrije Tijd is zeer toegankelijk en dit heeft veel te maken met de medewerker 

die de balie bemant.   

- Het takenpakket van de zaalwachters was doorheen de jaren een vuilbakfunctie geworden. 

Er waren heel wat taken ingeslopen die niets met logistiek te maken hadden zoals vb 

zaalreservaties en facturatie van de zalen, dit is verschoven naar de administratieve 

medewerkers van Vrije Tijd. Heel veel van hun tijd ging ook naar dagdagelijkse poetstaken 

(toiletten, douches en kleedkamers). Deze taken worden voortaan opgenomen door een 

extra aangeworven poetsmedewerker die zowel op zaterdag als zondag kan werken 

waardoor de gebruiker van de sportinfrastructuur een betere service ontvangt.  

- Dezelfde opmerking wordt gegeven rond voldoende transparantie en aandacht voor de 

contactpunten voor de burger zowel fysiek als digitaal en telefonisch. Maar niet iedereen 

kan op de website kijken dus zeker zorgen voor iets fysieks. Eventueel geregeld in een aparte 

publicatie waar en wanneer de burger terecht kan. 

mailto:omgeving@hoeilaart.be
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3. Update over een aantal thema’s 

3.1. Update Doendersbudget (Ben) 

 

Buurtpark Ten Trappen 

Het project rond de herinrichting van wijk Ten Trappen loopt vlot. Er is een goed contact met de 

projectgroep en een fijne wisselwerking tussen hen en de verschillende diensten. 

Kort overzicht van de uitgevoerde acties: 

- Februari: aankoop van de nieuwe planten en fruitbomen. Aanplanten gebeurde samen 

met de buurtbewoners.  

- Maart: installatie van de nieuwe marktkast door Fluvius.  

- April: Heraanleg en verplaatsing van het wandelpad met de hulp van de buurtbewoners.  

- April: plaatsing van de paaltjes die als visuele barrière moeten zorgen en de veiligheid 

ten goede moeten komen. 

- Mei: plaatsing nieuw boekenruilkastje in het parkje door de technische dienst. 

Er zijn nog enkele ingrepen gepland vooraleer het project volledig afgerond is. Zo zullen er 

nog panelen voorzien worden met de naam van het buurtpark, worden de bestaande 

parkbanken nog anders gepositioneerd en wordt er nog een speelelement toegevoegd in het 

midden van het park. 

Voor wat de zoektocht naar een naam betreft, worden momenteel suggesties verzameld. 

Bedoeling is dan om via een bevraging mensen te laten stemmen voor de nieuwe naam. Op 

vraag van de projectgroep zal die bevraging via de app gebeuren zodat alle inwoners 

betrokken worden. Er zijn momenteel echter geen suggesties ingediend, de zoektocht naar 

een leuke, creatieve naam blijkt niet zo evident te zijn. Ook de heemkundige kring werd 

gecontacteerd en deed enkele suggesties.  

De bedenking wordt gemaakt dat de naam van het park misschien eerder iets is dat de 

buurtbewoners onderling moeten uitmaken anderzijds kan een ruime bevraging dan weer 

de betrokkenheid en gedragenheid in het dorp vergroten. 

Er wordt gesuggereerd dat het een goed idee kan zijn om de Heemkundige Kring opnieuw te 

bevragen maar eerder enkele suggesties te laten doen m.b.t.het Doenders dialect en niet op 

basis van historische/geografische informatie.  

Op 25 juni organiseren de buurtbewoners hun jaarlijkse wijk-BBQ. Het idee zou zijn om het 

park tegen dan officieel in te huldigen. We hopen tegen dan ook de laatste geplande 

ingrepen te kunnen doen, al zal de plaatsing van het speelelement afhankelijk zijn van de 

levertermijnen.  

De werkgroep zit volgende week samen met cultuur-coördinator Katrien om te bespreken 

of de wijk Ten Trappen dit jaar mogelijks Wijk in de Kijker kan zijn. Op die manier kan het 

project nog wat extra in de verf gezet worden. 
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Street-art SJC Koldam 

Ook het tweede Doendersbudget-project is intussen opgestart. Aangezien we al met een 

ander graffiti-project gestart waren is besloten om de afronding van het project rond wijk 

Ten Trappen niet af te wachten. Op die manier kunnen beide graffiti-projecten, zijnde Tour 

Elentrik en dit project elkaar versterken. 

Na overleg met de projectindiener, de toetsingsgroep en de jeugdraad (op vraag van de 

projectindiener) werd volgende plan van aanpak afgesproken: 

- De muur tegenover de tennisvelden, links van de schuifdeur jeugd vormt de beste optie 

voor het kunstwerk omdat het erg zichtbaar is en tegelijk ook het mooiste vlak/canvas 

biedt. 

- Op basis van de door bovenstaande partijen afgesproken thema’s; “Verbinding (en 

inclusie)”, “Ode aan de Vrijwilliger” en “Gezonde geest in een gezond lichaam” werden 

door Treepack drie geschikte kunstenaars gezocht. Midden mei zal er een bevraging 

gelanceerd worden waarbij mensen op hun favoriete kunstenaar kunnen stemmen. 

Stemmen zal zowel via de app als via een papieren formulier aan de balie van het GC 

Felix Sohie kunnen.  

- Op 29 mei wordt de bevraging afgesloten en de kunstenaar geselecteerd. Die gaat dan 

in de komende periode aan de slag om een ontwerp te maken.  

Er is gekozen voor deze aanpak omdat we anders voor 3 voorontwerpen moesten betalen 

terwijl we er maar 1 zouden uitvoeren. Treepack gaf ook aan dat deze werkwijze 

gebruikelijker is voor dergelijke projecten en een groter draagvlak creëert aangezien de 

meerderheid kiest voor een stijl en kunstenaar en niet voor een vastgelegd ontwerp. 

Om optimaal promotie te maken zal er deze week al een aankondiging gebeuren om de 

bevraging zoveel mogelijk onder de aandacht te brengen. Deze promo zal voorzien worden 

via de digitale kanalen van de gemeente, maar ook via de balie van het GC en in de vorm van 

een flyer die op het dorpsrestaurant zal verspreid worden. We hopen zo iedereen maximaal 

te informeren. 

Op 8 juli wordt het Tour Elentrik project officieel afgerond en ingehuldigd. Bedoeling is om 

op diezelfde dag ook het kunstwerk te kunnen inhuldigen. Noteer de 8e dus alvast in je 

agenda, er wordt een dagvullend programma voorzien rond beide graffitiprojecten en de 

Vlaamse Feestdag. 

Vergeet ook zeker niet te stemmen op jouw favoriet! 

 

Vorige vergadering werd vanuit het Interraden aangehaald dat men zeer graag een vervolg ziet 

op dit Doendersbudget. Er werd toen afgesproken dat Annick dit punt zou meenemen naar het 

CBS maar het lijkt logischer om dit vanuit een officieel advies vanuit deze adviesraad te doen. 

Alle aanwezigen gaan hiermee akkoord. Ben schreef een voorstel tot advies. Dit wordt met het 

verslag meegestuurd ter goedkeuring.  
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3.2. Korte terugblik Meifeesten 

 

 

 
 

- Men geeft aan dat de voorbereidingen toch wat fout gelopen zijn. Niet alle verenigingen 

en adviesraden waren tijdig betrokken. Naar volgend jaar toch veel vroeger 

communiceren zeker ook op welke manier de feesten zullen doorgaan. Dit klopt 

inderdaad maar door de budgetverandering eind december bleek het niet haalbaar om 

de feesten zelf vanuit de gemeente te organiseren. Het was ook de bedoeling om een 

aantal initiatieven te lanceren en activiteiten terug laten groeien. Uiteindelijk heeft Sam 

als evenementcoördinator dit proces gefaciliteerd en zat hij samen met gemotiveerde 

verenigingen om toch iets laten doorgaan. De doorstart is nu gemaakt. Volgend jaar kan 

het zeker anders georganiseerd worden. 

- Vanuit GROS was er interesse om mee te werken maar de locatie Felix Sohie was niet 

ideaal en te weinig zichtbaar. Maar het geeft zeker ruimte om naar de toekomst toe 

verder te groeien.  

- Vanuit de Seniorenraad komen volgende opmerkingen rond de dansnamiddag. Zou het 

geen optie kunnen zijn om de cafetaria als dansvloer te gebruiken en de serre als groot 

terras? Op voorhand 50 tickets verkocht, 2 groepen gekomen vanuit De Kerselaar maar 

niemand had promotie gemaakt in het eigen WZC wat toch een gemiste kans is. Er 

waren ook teveel betrokkenen  om dit te organiseren en dan loopt er wel eens iets fout 

(IGS, sport, vrije tijd, Seniorenraad, welzijn,…).  Extra aandacht voor bewoners WZC want 
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gevoel blijft dat er daar nu te weinig gebeurt voor de bewoners. Als een bus wordt 

ingelegd, kan men mogelijks ook vanuit het eigen WZC aansluiten voor die bewoners 

die nog goed genoeg zijn. 

-  

3.3. Korte terugblik Avond voor de vrijwilligers vanuit IGS (22/03) 

- De presentatie wordt als bijlage toegevoegd. 

- Het was een interessante avond maar de vrijwilligersavond brengt steeds zelfde publiek 

op de voet, eventueel in volgende editie kijken of er iets meer kan gedaan worden om 

de jeugdwerking ook te betrekken.  

- Het Open Forum Cultuurraad ging hier al mee aan de slag: rond vrijwilligers en 

communicatie. In welke fase zit je vereniging? Adviezen zijn geformuleerd vanuit de 

Cultuurraad. 

 

3.4. Zomerprogrammatie en Druivenfestival  

- De zomerperiode belooft weer goed gevuld te worden. Hou zeker alle kanalen in het 

oog voor het volledige aanbod.  

- Op zondag 3 september is de druivenregio ook het toneel voor De Gordel 2023. Men 

geeft aan dat kamp Kwadraat niet bereikbaar is via het openbaar vervoer. Evenwel was 

er geen andere locatie mogelijk omdat de vereisten die aan deze locatie gesteld worden 

zeer hoog waren.  

- Voldoende aandacht hebben voor de WZC-site!  

- Druivenfestival (15 tem 18/9): thema Yeehaw! Vanuit het Interradenoverleg wordt 

bijzonder aandacht gevraagd i.v.m. paarden in het centrum. Het probleem van paarden in 

het centrum gaat namelijk om het feit dat weinig paarden echt getraind zijn voor aanwezigheid 

in een drukke, rumoerige massa (wat tijdens het druivenfestival – veel volk, veel kinderen, 

straatanimatie, muziek, … – een absoluut kenmerk is). Hetzelfde geldt ook voor de vele 

gelegenheidsruiters (die de Hoeilaartse maneges gebruiken). Het gevaar van incidenten is 

m.a.w. dermate groot dat de aanwezigheid van paarden in het centrum absoluut te vermijden 

is. Ik zou zelfs durven stellen dat men best voor dat weekend een politiebesluit neemt dat 

dergelijke aanwezigheid onderwerpt aan een voorafgaande toelating _ op die manier blijft de 

aanwezigheid van getrainde paarden en ruiters (artiesten in straatanimatie) mogelijk, maar 

wordt het gevaar op ongevallen maximaal vermeden.  

 

4. Nieuws uit en vragen van de adviesraden 

4.1. GROS: Hoeilaart behaalde opnieuw de titel van FairTradegemeente en omschakeling naar Faire 

Gemeente (Carmen). De verlening van de FaireTrade Titel is behaald, zaterdag aanstaande is er een 

feestelijk moment aan de Wereldwinkel. Momenteel maakt men landelijk de omschakeling naar 

Faire Gemeente. Het is een breder thema (jeugd, senioren, mobiliteit, onderwijs, lokaal…). Op 13 

mei wordt een Faire Ronde georganiseerd. GROS Hoeilaart sprong mee op de kar, de fietstocht is 

een initiatief om de omschakleing onder de aandacht te brengen.  De Faire Ronde stelde voor om 

deze omschakeling te komen toelichten. Dit kan eventueel tijdens een interradenoverleg maar dan 

voor een breder publiek of een  Open forum naar alle raden en zo mogelijk nog breder. Dit wordt 

nog verder afgesproken en georganiseerd. 
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4.2. Aangebracht door Chris – punt dat leeft binnen meerdere raden: communicatie (last-

minute) activiteiten n.a.v. het wegvallen van De Serrist. De Serrist hield op te bestaan als 

weekblad. Het grote voordeel was dat verenigingen zeer last-minute maar ook repetitief 

konden publiceren. Ook de meeste raden kennen dit probleem.  Er is te weinig mogelijkheid 

om herhaaldelijk en frequent te kunnen publiceren. Gemeentelijke communicatie zit niet in 

nieuwsbrief, niet standaard op Facebook, gemeentelijke app,… Men vraagt of de 

Communicatiedienst niet steeds kan publiceren via alle mogelijke kanalen (minimaal)? Maar 

er is geen goede tegenhanger voor De Serrist. 4x/ jaar is er de Van Hier tot Ginder → budget 

GROS. Nood aan communicatiebeleid om activiteiten te kunnen kenbaar maken 

(repetitief/last-minute).  Besluit: er wordt door Ben een advies voor de Communicatiedienst 

geschreven vanuit het interradenoverleg. Voorstel is ook om de communicatiedienst eens 

uit te nodigen op dit forum!  

 

4.3. Jeugdraad. Sofie verwijst naar de vorige vergadering waarin ze aankondigde dat de “Nog 

tijd Zat”-actie nieuw leven werd ingeblazen. Er is een nieuwe slogan en een nieuwe banner. 

Hij werd vorige week voor het eerst gebruikt. “Stukken van Neen”. De campagne bouwt 

verder op het gekende thema rond alcoholsensibilisering maar gaat ook verder door ook 

aandacht te hebben voor drugs.  

 

 

5. Varia 

5.1. Els geeft aan dat het heel tof was dat Barnum nog eens open was met de Café Tournee. Dit 

geeft bij haar de goesting om een soort pop-up café te organiseren. Leeft dit ook bij anderen 

en hoe ziet men dit?  Kan er hier iets vanuit de verenigingen georganiseerd worden? Er is 

toch veel leegstand bij de café’s en er is toch nood aan bij heel veel mensen. De eigenaar 

zou eventueel akkoord zijn om – tot het verkocht wordt- eventueel 1x/maand te openen 

via de Motorclub. Toch opletten als je dit als wil opzetten want er zijn heel veel praktische 

zaken om rekening mee te houden: wie is verantwoordelijk voor wat, goede overdracht, 

wie neemt wat op, wat met verzekeringen,… Concept van pop-up café bestaat al op een 

aantal plaatsen vb Deerlijk, … Els vraagt of dit op de verschillende raden kan gevraagd 

worden om te kijken of het een idee is dat gerealiseerd kan worden of het bij een eenmalig 

iets zal blijven?.  

5.2. De procedure tot aanstelling van een nieuwe algemeen directeur is gefinaliseerd. Er is een 

geschikte kandidaat gevonden. Hij zal op de Gemeenteraad van 22 mei worden aangesteld 

en zijn eed afleggen, vanaf 31 mei neemt hij zijn functie op. De interim AD zal nog tot eind 

juni werken en de maand juni zal dan ook een overdrachtmaand zijn.  

5.3. Datum volgende vergadering:  donderdag 28/9 – 20u → vermoedelijk  in het Jeugdhuis  
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